



Erklärung zur Erfüllung der Anforderungen der REACH-Verordnung

REACH-Verordnung der EU Nr.1907/2006 (Registration , Evaluation , Authorisation and Restriction of Chemicals, Verordnung Nr. 1907/2006/EG)

Seit 2007 ist die EU-Rechtsvorschrift zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung von chemischen Stoffen in Kraft. Die Vorschrift mit der Bezeichnung REACH hat zum Ziel den Schutz der Umwelt und der Gesundheit durch eine eindeutige Identifikation von chemischen Substanzen zu verbessern.

Bei unseren Produkten handelt es sich gemäß der REACH Vorschrift um Erzeugnisse und LED2WORK, als nachgeschalteter Anwender, der nicht Hersteller der verwendeten Substanzen ist und somit auch nicht der in der Verordnung beschriebenen Registrierungspflicht unterliegt.

Alle von LED2WORK vertriebenen Produkte unterschreiten die 0,1 Gew.% Grenze für Stoffe der SVHC-Liste laut REACH Verordnung.

Wir stehen mit unseren betroffenen Lieferanten in Kontakt und haben bisher keine von der Verordnung abweichende Bestätigung erhalten. Unsere Lieferanten sind gemäß der Verordnung verpflichtet, uns zu informieren, falls es zu Abweichungen kommen sollte. In einem solchen Fall werden wir umgehend auf dem üblichen Weg informieren.

Declaration of compliance with the requirements of the REACH Regulation

REACH Regulation of the EU No.1907/2006 (Registration , Evaluation , Authorisation and Restriction of Chemicals, Regulation No 1907/2006/EC)

The EU legislation governing the registration, evaluation, authorisation and restriction of chemical substances has been in force since 2007. The regulation referred to as REACH aims to improve protection of the environment and health through the clear identification of chemical substances.

According to the REACH regulation, our goods are products and LED2WORK is the downstream user and not the manufacturer of the substances used. We are therefore not subject to the registration requirements set out in the regulation.

All products distributed by LED2WORK fall below the 0.1 wt.% limit for substances on the SVHC list according to the REACH regulation.

We are in contact with our affected suppliers and we have not received any confirmations deviating from the regulation to date. The regulation obligates our suppliers to inform us if any non-conformity should arise. We shall inform you immediately in this event.

LED2WORK GmbH, Pforzheim, 01.03.2024